
Gimnazija Škofja Loka 

 

Datum: 14. 10. 2022 

 

ZAPISNIK 

22. redne seje UO DŠS, ki je potekala v petek, 14. 10. 2022, ob 9:45 v učilnici 239, Podlubnik 

1b, Škofja Loka.  

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Tomaž Jelenc, predsednik 

2. prof. Tanja Gartner, mentorica 

3. David Šuštar, tajnik 

4. Eva Družinec, članica 

5. Lana Primožič, članica 

6. Lucija Žakelj, članica 

7. Tina Urbančič, članica 

8. Žiga Biček, član 

9. Matija Jan Vražič, član 

 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Hana Kolendo, članica 

2. Aiša Tabaković, članica 

 

UO je sprejel naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Anketa o delovanju DŠS 

2. Razno 



 

K točki 1 

Predsednik DŠS članom na seji sporoči, da je že začel s sestavljanjem ankete. Prisotne na seji 

vpraša, če predlagajo še kakšno vprašanje za v anketo.  

 

K točki 2 

Člani seje izmenjajo stališča glede novih škatel za telefone, nove razporeditve sivih con, 

vpisovanja dijakov, ki nimajo dovolj dobrih delovnih navad in zaključevanja ocen. 

UO sprejme sklep, da napišejo dopis namenjen profesorjem na temo škatel za telefone. 

Dopis bo sestavil Žiga Biček. David Šuštar predlaga ustanovitev odbora, ki bi bil sestavljen iz 

nekaj profesorjev in dijakov, in bi bil namenjen za reševanje problemov na šoli, kot so 

razdvojenost glede škatel za telefone ali sivih con. S tem bi bilo več komunikacije med 

profesorji in dijaki, lažje pa bi tudi našli skupno rešitev. 

 

Seja UO DŠS se je zaključila ob 10:25. 

 

V Železnikih, dne 14. 10. 2022 

 

Zapisnik zapisal      Zapisnik potrjuje 

  David Šuštar        Eva Družinec 

 Tajnik UO DŠS      Članica UO DŠS 
 

 


